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Abstract (en)
Inserted into a self-closing door hinge is a hinge pin (2) which has two different diameters, there sliding on and off on the thin hinge-pin half (2a) in
a hinge top part (4) a sliding block (1) which has outer drivers (12) and which itself possesses a lower edge (11) specially designed as a curve (16)
and using as a support the step edge (22), itself specially designed, occurring at the transition from the larger to the smaller diameter of the hinge
pin (2). The hinge pin (2) is inserted with its thicker end in a lower hinge part (3) and fixed and possesses above the sliding block (1) a spring (5)
which is compressed by a thrust ring (6) likewise seated on the upper edge of the hinge pin (2). The thrust ring (6) can be fastened, for example by
means of a cotter (61), in a plurality of positions located above or below one another. <IMAGE>

Abstract (de)
In ein selbstschließendes Türscharnier ist ein Scharnierbolzen (2) eingesetzt, der zwei unterschiedliche Durchmesser aufweist, wobei auf der
dünnen Scharnierbolzenhälfte (2a) in einem Scharnieroberteil (4) ein Kulissenstein (1) mit äußeren Mitnehmern (12) auf- und abgleitet, der
seinerseits über eine als Kurve (16) besonders ausgebildete Unterkante (11) verfügt, die die bei Übergang vom größeren auf den kleineren
Durchmesser des Scharnierbolzens (2) entstehende ihrerseits besonders ausgestaltete Absatzkante (22) als Auflage benutzt. Dabei ist der
Scharnierbolzen (2) mit seinem dickeren Ende in einem unteren Scharnierteil (3) eingesetzt und fixiert und hat über dem Kulissenstein (1) eine
Feder (5), die von einem ebenfalls auf dem oberen Rand des Scharnierbolzens (2) sitzenden Stützring (6) zusammengedrückt wird. Der Stützring
(6) ist z. B. mit einem Splint (61) in mehreren über- beziehungsweise untereinanderliegenden Stellungen zu befestigen. <IMAGE>
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